
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 2. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 499

Mener ministeren, at det er i tråd med integrationsydelsens hensigt, at så mange danske

unge befinder sig på en ydelse, der oprindeligt var tiltænkt integration af flygtninge, jf.

svar på UUI alm. del – spm. 414?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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